

Étiquette de Rapidcuts Shredded de marque Allmax, 90 capsules (NPN 80041658)

RAPID FAT LOSS PERFECTED.

USE WITH CAUTION | HIGHLY POTENT | ASSESS TOLERANCE FIRST

Get the kind of powerful motivation and explosive focus you need to drive you through every training session.

RECOMMENDED PURPOSE: Weight loss supplement.

DIRECTIONS: Take 1 capsule 3 times daily. Researchers recommend you stay adequately hydrated, eat a healthy calorie reduced diet and exercise regularly for optimum results. Competition level cardio and dieting are recommended for extreme results. Discontinue use 2 weeks prior to any surgery. For optimum results use for a period of 8 weeks.

WARNINGS: Consult a healthcare practitioner prior to use. If you have high blood pressure, glucose and/or diabetes, if you are on cholesterol-lowering drugs, if you are pregnant or breastfeeding, if you have diabetes or if you are taking insulin. Consumption with insulin or blood sugar-lowering products may increase blood pressure and is not recommended. Consumption with other caffeine-containing products is not recommended. This product is not intended as a substitute for sleep. ALLERGEN WARNING: Produced in a facility that may handle Soy, Milk, and Shellfish products.

USAGE RECOMMANDÉ: Supplément de perte de poids.

MODE D'EMPLOI: Prendre 1 capsule jusqu'à 3 fois par jour. Les chercheurs recommandent que vous restiez bien hydratés, mangiez un régime hypocalorique sain réduit et fassiez de l'exercice régulièrement pour des résultats optimaux. Un niveau intense d'exercice cardio et des régimes amaigrissants sont recommandés pour des résultats extrêmes. Cesser d'utiliser 2 semaines avant toute intervention chirurgicale. Pour des résultats optimaux, utiliser pendant une période de 8 semaines.

MISES EN GARDE: Consulter un professionnel de la santé avant d'utiliser, si vous avez une pression artérielle élevée, le diabète, le glucose ou le sucre dans le sang, si vous êtes enceinte ou si vous allaitez, si vous avez du diabète ou si vous prenez des médicaments pour le diabète, si vous prenez des médicaments pour le cholestérol, si vous prenez des médicaments pour la pression artérielle ou si vous prenez d'autres produits contenant de la caféine. La consommation de produits de santé naturels ou de suppléments avec d'autres produits contenant de la caféine n'est pas recommandée. Ce produit n'est pas censé remplacer le sommeil. **AVERTISSEMENT ALLERGIQUE:** Produit dans une installation qui traite également des produits de lait, d'œufs et de fruits de mer.

www.ALLMAXNUTRITION.com

* Each serving contains 133.3 mg of total Caffeine / Chaque portion contient 133.3 mg de caféine totale

Product of USA / Produit des E-U

All rights reserved © 2016 Allmax Nutrition Inc. Tous droits réservés.

ALLMAX
SCIENCE • INNOVATION • QUALITY • RESULTS

AM MIDDAY PM

RAPIDCUTS SHREDDED

**A TRUE ALL-IN-ONE FAT BURNER
UN VRAI TOUT EN UN BRÛLEUR DE GRAS**

1,000 mg¹ GREEN COFFEE EXTRACT
EXTRAIT DE CAFÉ VERT

125 mg² ASHWAGANDHA EXTRACT
EXTRAIT D'ASHWAGANDHA

36 mg³ CRANESBILL EXTRACT
EXTRAIT DE GÉRANIUM

90 CAPSULES
NPN 80041658

Medicinal Ingredients / Ingrédients médicinaux

Serving Size / Portion 1 Capsule
Servings Per Container / Portions par contenant 90

Amount Per Serving Teneur par portion	% Daily Value % Valeur quotidienne
Vitamin(e) B3 (as / sous forme Nicotinamide)	8 mg 40%
Selenium (as / sous forme L-Selenomethionine)	30 mcg 43%
Chromium/Chromium (as Chromium / sous forme de chrome picolinate)	40 mcg 33%

1, 2, 3 - Target, Release, Ignite: Fat Burning Blend / Mélange de Brûleur de Gras

1: TARGET: HOTSPOT (Lipid Targeting Technology / Lipide Technologie de Ciblage) 1
 CONTIBRATE (Cortisol Balancing Complex / Complexe d'équilibrage de cortisol)
 Ashwagandha (Withania somnifera, root) (Std. to 2.5% Withanolide glycosides) extract 42 mg, Korean Ginseng (Panax ginseng, root) (Std. to 80% Ginsenosides) extract 11 mg
 Extract of root of Ashwagandha (Withania somnifera, root) (2.5% Withanolide glycosides) 42 mg, extract of root of ginseng Korean (Panax ginseng, root) (80% Ginsenosides) 11 mg

TRYKOWAN (Metabolic Signaling Molecule / Molécule de signalisation)
 Olive (Olea europaea, leaf) powder 30 mg, Keto (Acacia senegal, whole) powder 2 mg
 Powder of lemon extract 20 mg, powder of vanilla extract 2 mg

PROSILIN (Insulin Balancing Complex / Complexe d'équilibrage de l'insuline)
 Chromium P-55 (Chromium supplement, bark / extract) (20:1) extract / extract 10 mg

2: RELEASE: LIPID 3/5 (2-Stage Fat Release Activator/Activateur 2-Étages Gras Libération) 1
 Green Coffee (Coffea robusta, seed) (Std. to 45% Chlorogenic Acid, 10% 5-Caffeoylquinic acid) extract 333 mg, Cranberry (Cranium muscadinum, root) (200:1 ratio) extract 12 mg, Forskolin (Forskolin, root) (200:1 ratio) extract 11 mg
 Root of seed and fruit of 4-6% dihydrochalcone 10% dihydrochalcone 333 mg, extract of root of ginseng Korean (Panax ginseng, root) (80% Ginsenosides) 11 mg

3: IGNITE: THERMOBURN (Fat Ignition Accelerator / Accélérateur Gras Allumage) 1
 Caffeine Anhydrous 107 mg, O-Caffeine Maltate 27 mg, Naringin 19 mg, Capsicin (Capsicum annuum, fruit) extract 13 mg, Black Pepper (Piper nigrum, fruit) (35:1) extract 1.7 mg
 Caffeine anhydrous 107 mg, O-Caffeine Maltate 27 mg, Naringin 19 mg, extract of fruit of capsicum annuum 13 mg, extract of fruit of pepper nigrum (35:1) 1.7 mg

* Daily value not established / Valeur quotidienne non établie.

Non-Medicinal Ingredients: Cellulose, Magnesium Stearate, Silica, Titanium Dioxide, FD&C Yellow #5, FD&C Yellow #6, FD&C Red #40, FD&C Blue #1 / Ingrédients non médicinaux: Cellulose, stéarate de magnésium, silice, dioxyde de titane, FD&C Jaune #5, FD&C Jaune #6, FD&C Rouge #40, FD&C Bleu #1

Imported & Distributed Exclusively by / Importé et Distribué exclusivement par:
HEALTHY BODY SERVICES INC. TORONTO • ONTARIO • CANADA • M2N 6M4

Étiquette de Rapidcuts Shredded de marque Allmax, 45 capsules (NPN 80041658)

RAPID FAT LOSS PERFECTED.

USE WITH CAUTION | HIGHLY POTENT | ASSESS TOLERANCE FIRST

Get the kind of powerful motivation and explosive focus you need to drive you through every training session.

RECOMMENDED PURPOSE: Weight loss supplement.

DIRECTIONS: Take 1 capsule 3 times daily. Researchers recommend you stay adequately hydrated, eat a healthy calorie reduced diet and exercise regularly for optimum results. Competition level cardio and dieting are recommended for extreme results. Discontinue use 2 weeks prior to any surgery. For optimum results use for a period of 8 weeks.

WARNINGS: Consult a healthcare practitioner prior to use. If you have high blood pressure, glucose and/or diabetes, if you are on cholesterol-lowering drugs, if you are pregnant or breastfeeding, if you have diabetes or if you are taking insulin. Consumption with insulin or blood sugar-lowering products may increase blood pressure and is not recommended. Consumption with other caffeine-containing products is not recommended. This product is not intended as a substitute for sleep. ALLERGEN WARNING: Produced in a facility that may handle Soy, Milk, and Shellfish products.

USAGE RECOMMANDÉ: Supplément de perte de poids.

MODE D'EMPLOI: Prendre 1 capsule jusqu'à 3 fois par jour. Les chercheurs recommandent que vous restiez bien hydratés, mangiez un régime hypocalorique sain réduit et fassiez de l'exercice régulièrement pour des résultats optimaux. Un niveau intense d'exercice cardio et des régimes amaigrissants sont recommandés pour des résultats extrêmes. Cesser d'utiliser 2 semaines avant toute intervention chirurgicale. Pour des résultats optimaux, utiliser pendant une période de 8 semaines.

MISES EN GARDE: Consulter un professionnel de la santé avant d'utiliser, si vous avez une pression artérielle élevée, le diabète, le glucose ou le sucre dans le sang, si vous êtes enceinte ou si vous allaitez, si vous avez du diabète ou si vous prenez des médicaments pour le diabète, si vous prenez des médicaments pour le cholestérol, si vous prenez des médicaments pour la pression artérielle ou si vous prenez d'autres produits contenant de la caféine. La consommation de produits de santé naturels ou de suppléments avec d'autres produits contenant de la caféine n'est pas recommandée. Ce produit n'est pas censé remplacer le sommeil. **AVERTISSEMENT ALLERGIQUE:** Produit dans une installation qui traite également des produits de lait, d'œufs et de fruits de mer.

www.ALLMAXNUTRITION.com

* Each serving contains 133.3 mg of total Caffeine / Chaque portion contient 133.3 mg de caféine totale

Product of USA / Produit des E-U

All rights reserved © 2016 Allmax Nutrition Inc. Tous droits réservés.

ALLMAX
SCIENCE • INNOVATION • QUALITY • RESULTS

AM MIDDAY PM

RAPIDCUTS SHREDDED

**A TRUE ALL-IN-ONE FAT BURNER
UN VRAI TOUT EN UN BRÛLEUR DE GRAS**

1,000 mg¹ GREEN COFFEE EXTRACT
EXTRAIT DE CAFÉ VERT

125 mg² ASHWAGANDHA EXTRACT
EXTRAIT D'ASHWAGANDHA

36 mg³ CRANESBILL EXTRACT
EXTRAIT DE GÉRANIUM

45 CAPSULES
NPN 80041658

Medicinal Ingredients / Ingrédients médicinaux

Serving Size / Portion 1 Capsule
Servings Per Container / Portions par contenant 45

Amount Per Serving Teneur par portion	% Daily Value % Valeur quotidienne
Vitamin(e) B3 (as / sous forme Nicotinamide)	8 mg 40%
Selenium (as / sous forme L-Selenomethionine)	30 mcg 43%
Chromium/Chromium (as Chromium / sous forme de chrome picolinate)	40 mcg 33%

1, 2, 3 - Target, Release, Ignite: Fat Burning Blend / Mélange de Brûleur de Gras

1: TARGET: HOTSPOT (Lipid Targeting Technology / Lipide Technologie de Ciblage) 1
 CONTIBRATE (Cortisol Balancing Complex / Complexe d'équilibrage de cortisol)
 Ashwagandha (Withania somnifera, root) (Std. to 2.5% Withanolide glycosides) extract 42 mg, Korean Ginseng (Panax ginseng, root) (Std. to 80% Ginsenosides) extract 11 mg
 Extract of root of Ashwagandha (Withania somnifera, root) (2.5% Withanolide glycosides) 42 mg, extract of root of ginseng Korean (Panax ginseng, root) (80% Ginsenosides) 11 mg

TRYKOWAN (Metabolic Signaling Molecule / Molécule de signalisation)
 Olive (Olea europaea, leaf) powder 30 mg, Keto (Acacia senegal, whole) powder 2 mg
 Powder of lemon extract 20 mg, powder of vanilla extract 2 mg

PROSILIN (Insulin Balancing Complex / Complexe d'équilibrage de l'insuline)
 Chromium P-55 (Chromium supplement, bark / extract) (20:1) extract / extract 10 mg

2: RELEASE: LIPID 3/5 (2-Stage Fat Release Activator/Activateur 2-Étages Gras Libération) 1
 Green Coffee (Coffea robusta, seed) (Std. to 45% Chlorogenic Acid, 10% 5-Caffeoylquinic acid) extract 333 mg, Cranberry (Cranium muscadinum, root) (200:1 ratio) extract 12 mg, Forskolin (Forskolin, root) (200:1 ratio) extract 11 mg
 Root of seed and fruit of 4-6% dihydrochalcone 10% dihydrochalcone 333 mg, extract of root of ginseng Korean (Panax ginseng, root) (80% Ginsenosides) 11 mg

3: IGNITE: THERMOBURN (Fat Ignition Accelerator / Accélérateur Gras Allumage) 1
 Caffeine Anhydrous 107 mg, O-Caffeine Maltate 27 mg, Naringin 19 mg, Capsicin (Capsicum annuum, fruit) extract 13 mg, Black Pepper (Piper nigrum, fruit) (35:1) extract 1.7 mg
 Caffeine anhydrous 107 mg, O-Caffeine Maltate 27 mg, Naringin 19 mg, extract of fruit of capsicum annuum 13 mg, extract of fruit of pepper nigrum (35:1) 1.7 mg

* Daily value not established / Valeur quotidienne non établie.

Non-Medicinal Ingredients: Cellulose, Magnesium Stearate, Silica, Titanium Dioxide, FD&C Yellow #5, FD&C Yellow #6, FD&C Red #40, FD&C Blue #1 / Ingrédients non médicinaux: Cellulose, stéarate de magnésium, silice, dioxyde de titane, FD&C Jaune #5, FD&C Jaune #6, FD&C Rouge #40, FD&C Bleu #1

Imported & Distributed Exclusively by / Importé et Distribué exclusivement par:
HEALTHY BODY SERVICES INC. • CANADA • M2N 6M4